
Mötesnummer-007 

 
 
Styrelseprotokoll Svenska Cricketförbundet  
 
02 februari 16.30 Teams 

 
Närvarande: Tariq Zuwak, Lina Berglind, Atiqur Rahman, Ahsan Ashfaq, Sanjay Kumar  
 

1. Mötets öppnande 
2. Godkännande av dagordning – Tariq Zuwak 
3. Val av Justerare – Tariq Zuwak 
4. Agenda:  

a. Online möte med sisu v 11 eller v 16. 
b. Fraktkostnad bollar, hur gör vi? Cricclubs vill ha separat betalning för fraktkostnader 

eftersom det inte ingår i kontraktet.  
c. Utbildningar för styrelseledamöter.  
d. Nyhetsbrev. Hur gör vi fortsättningsvis med detta? 
e. Motioner och propositioner inför årsmötet. Inga motioner mottagna än. Men har vi 

fler propositioner än det som redan arbetats fram? 
f. Återkopplingsformulär damkommitté - Kan DK skicka enkätformuläret till både herr- 

och damlandslagen med det nya enkätformuläret?  
g. Träning för damkommittén (DK) - Det hölls ingen träning efter säsongen förra året. 

Tjejerna kommer inte vara i form för säsongen om de inte får träna.  
 
5. Beslut: 

a. Online-mötet med SISU håller vi vecka 16. 
b. Vi inser att kontraktet inte är bra skrivet och inte till förbundets fördel. Men det gäller 

och kommer att fortsätta gälla tills det går ut.  
c. Samtliga styrelsemedlemmar måste anmäla sig för kursen (Arbetsrätt för 

arbetsgivare).  
Aktuella kurstillfällen:  

1. Torsdag 18 april 10:00-16:00 Stockholm 
2. Torsdag 16 maj 10:00-16:00 Göteborg 
3. Torsdag 12 september 10:00-16:00 Stockholm 

d. Vi behöver anställa en person på timbasis som kan assistera med att sammanställa 
och hantera vårt nyhetsbrev. Tariq och Lina tar hand om rekryteringsprocessen. 

 
e. Arbetet pågår med förberedelserna inför årsmötet. Styrelsen har gått igenom förra 

årsmötets protokoll och behandlat alla punkter och åtaganden som styrelsen hade. 
Inga motioner inför årsmötet har mottagits från klubbar. Däremot har vi arbetat fram 
ett antal propositioner utifrån RFs åtgärdsplan som vi lägger fram till årsmötet.  

 
f. Det behövs inte skicka nytt enkätformulär eftersom det redan finns ett registrerat 

med svar. Däremot kan kommittén istället skicka sina förslag eller feedback till 
styrelsen som får se över detta för kommande undersökningar. 

 
g. Qasim kommer att börja arbeta från den 15 april. Fram till dess har vi ingen ekonomi 

att anlita en tränare för landslag och vi ber därmed landslagsspelarna (såväl tjejer 
som killar) att hålla sig till sina klubbträningar. DK rekommenderas vidare att arbeta 
med att hitta domare för säsongen och rapportera till styrelsen efter deras nästa 
möte. Ett annat prioriterat uppdrag till damkommittén är att skapa en 
vägledningsinstruktion som andra klubbar kan läsa för att starta ett damlag i sin 
klubb. Dela med er av era framgångar och utmaningar också. 
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Nästa möte: 2024-02-29 
 
Atiqur Rahman   Tariq Zuwak 

 

 

Sekreterare    Justerare 


